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Van de voorzitter

De komende maanden zullen de resultaten van

de verschillende broedvogelinventarisaties
worden uitgewerkt. Als het niet tegenzit
kunnen de resultaten op de contactavond in

november al worden gepresenteerd.

Het bestuur heeft de verschillende

werkgroepen gevraagd om hun plannen en

financiële wensen voor volgend jaar op papier

te zetten. Onze nieuwe penningmeester -

Egbert Leij dekker - oriënteert zich bij de

verschillende werkgroepen binnen de

vereniging en werkt aan zijn eerste begroting,
die in november tijdens de algemene

ledenvergadering zal worden vastgesteld.

Binnen het bestuur wordt in verschillende

groepen vorm gegeven aan het beleid, en

verkend hoe we kunnen omgaan met het eerder

aangekondigde legaat van mevrouw Sluijters.

De afhandeling hiervan gaat gestaag verder. Te

zijner tijd volgt hierover meer informatie.

Zo zijn er weer volop activiteiten. Ik wens u

allen veel vogelplezier toe in het nieuwe

seizoen.

Rien Rense

De Hoomeboegsche Heide is dichtbij mijn huis

en staat dit jaar weer schitterend in bloei. Het

is een prachtige paarse vlakte met witte koeien

in plaats van schapen. Maar ook met

verschillende opvallende vogelsoorten,

waarover u in dezeKorhaan meer kunt lezen.

De bloeiende heide is ook een teken van de

nazomer en het begin van een nieuw VWG-

seizoen. Eind augustus beginnen de excursies

weer en in september de lezingen en de

vogelherkenningscursus. In oktober volgt het

weekend op Ameland en de meerdaagse
excursie naar Rees in Duitsland. U vindt een

overzicht van alle activiteiten achterin dit

tijdschrift.


